
 
 
UPPSALABRIDGEN    PROTOKOLL NR 1/15 
 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 
 
Tid:  2015-02-16 kl 19.03 
 
Närvarande:   Ping Huang, ordförande 
  Elisabeth Engstrand, sekreterare 
  Marito Karlsson 
  Leif Engström 
  Joachim Möller 
  Hans Kvick 
  Ryszard Sliwinski, adjungerad 
 
Frånvarande: Rolf Westman 
  Sveinn Bjrarman 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 Mötet öppnades kl 19.03 och alla hälsades välkomna. 
 
§ 2 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från föregående möte (årsmötet) godkändes och lades till 
handlingarna. 
  

§ 4 Val av vice ordförande 
 Leif Engström valdes till vice ordförande. 
 
§ 5 Rapporter 
 Inget fanns att rapportera. 
 
§ 6 Bridgealliansen och Bridgens Hus 

Petter Melin utsågs att sitta kvar i UBAs styrelse vilket UBs styrelse är 
tacksam för. 
I en akut situation har en ny diskmaskin köpts in för ca 25 000 kr. 
Marito har pratat med banken om eventuell senare förändring vad gäller 
bolaget; den har inga invändningar nu. 
I köket ska skåp sättas upp ovanpå de befintliga skåpen. 
Ryszard, Tommy Andersson och Iwe Nilsson undersöker utökning av 
dukar och projektorer till tre av vardera. Kostnaden uppgår till ca 60 000 
kr. Slutlig offert kommer från Wefixit inom kort. För installationen behövs 
två vardagar i följd under våren 

 
 



§ 7 Ekonomi 
a. Bordsavgifter  
Avgiften blir oförändrat 50 kr för vanligt spel men 60 kr per spelare vid 
simultantävling.  
Vid spel i Svenska Cupen beslutas att avgiften är 100 kr per lag. 
Avgiften i seriespelet blir oförändrat t v 50 kr per spelare på måndagarna 
vid förskottsbetalning och på tisdagarna 60 kr per spelare. Skillnaden 
beror på att i div 3 utgår inga priser. 
b. Prispengar 
I div 1 och 2 utgår pris till ettan med 1 200 kr och till tvåan med 800 kr, 
Sedan årsskiftet spelas på onsdagskvällarna med hcp-beräkning varvid 
vinnande par erhåller två trisslotter eller motsvarande. Scratchresultatet 
rapporteras parallellt. Hans Kvick ordnar en enkät för att utröna vilken 
spelform som är lämpligast i framtiden eller om det ska variera.  
c. Övrigt 
Klubben förväntas gå back något under året. 

 
§ 8 Uppföljning av årsmötet 

Klubbens stadgar har uppdaterats så att de överensstämmer med 
Svenska Bridgeförbundets stadgar när det gäller förbundets namn. 

 Vad gäller bolaget avvaktas med förändring. 
Styrelsens storlek har minskats med en person för 2015 och med 
ytterligare en person för 2016. 
 

§ 9 Vårens tävlingsverksamhet 
a. Kvällar 
Spel onsdagskvällar enligt vad som framgår ovan. 
På torsdagskvällar kommer i viss mån spel med rutinerade och 
orutinerade spelare att fortsätta med Rolf som ledare. 
Dessutom forsätter Eva Wetterhall och Karl Persson med kurs. 
b. Vårsilver 
Arrangeras ej under våren. 
c. Nybörjarträffen 
Bordläggs till nästa möte. 
d. Kurser 
En nybörjarkurs har startats på måndagskvällarna. 
Joachim hör med Frank Westman om denne kan försöka ordna en kurs 
för yngre spelare. 
e.Silverlappen (9/5) och Mixed-lag (30/5) 
Ryszard ansvarar för Silverlappen och Linnea för Mixed-lag vad gäller 
inbjudan m m med Ryszard som tävlingsledare. 
 

§ 10 Medlemsutskick 
Linnea tillfrågas om att uppdatera tidigare medlemsutskick och skicka ut 
det till medlemmarna. 

 
§ 11 Ansvarslistan 

Bridgefestivalen sköts av Linnea och Ping som huvudansvariga och 
Ryszard som medansvarig. 
Beträffande styrelsemiddagen tas ställning vid nästa möte. 



 Joachim pratar med Linnea om bildkartoteket vad gäller befintliga bilder. 
 
§ 12 Ersättningar 
 Denna punkt utgår fortsättningsvis. 
 
§ 13 Hemsidan 

Enligt Linnea kommer en ny hemsida att läggas ut under våren. Där ska 
bl a stadgarna läggas ut. 
 

§ 14 Övriga frågor 
Beslutades att snarast ordna med nya kortlekar i ”lådorna” med Ryszard 
som ansvarig. 
Beslutades att t v inköpa en surfplatta för att underlätta Ryszards arbete 
med att lägga in resultaten från seriespelet på tisdagarna. 
Beslutades att Marito besvarar Christinas brev ang en uthyrning med 
accepterande av 500 kr i städavgift.  
Vintertid drar det kallt från nödutgångsdörren i norr. Marito pratar med 
Håkan om att ordna med en frigolitskiva eller dylikt snarast.  
 

§ 15 Nästa möte 
 Nästa möte blir den 30 mars kl 19.00. 
 
§ 16 Avslutning 
 Mötet avslutades kl 21.18. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Elisabeth Engstrand   Ping Huang 


